



Top 10 Dog

Tablets with multi vitamins and L-carnitine for dogs. TOP 10 contains vitamins, minerals and trace elements, which increase vitality and body resistance, mobilizing its natural strength, promote the proper development of skeleton and teeth in young dogs, ensures healthy fur and shining eyes. TOP 10 helps to keep older dogs bright, to support flexibility of skeleton. L-carnitine strengthens muscles (also heart muscles) and promotes the natural development of bone mass. Ingredients: milk and milk derivatives, various sugars, minerals, molluscs and crustaceans (> 4% shrimp), yeasts. Analysis: crude protein 9.9%, crude oil and fats 2.7%, crude fiber 7.4%, crude ash 12.5%, moisture 4.7%, Calcium 1.8%, Phosphorus 1.3%, Sodium 0.2%, Potassium 0.03%. Additives: vit.A, D3, E, B1, B2, B6, B12, pantothenic acid, nicotinamide, biotin, L-carnitine chloride.

Directions for use: 1 tablet per 5kg body weight daily.

Мультивитамины с Л-карнитином для собак. Витамины, минеральные соли и микроэлементы, содержащиеся в ТОП 10 повышают жизненный тонус и сопротивляемость организма, мобилизуя его естественные силы, способствуют правильному развитию скелета и зубов у молодых собак, придают пышность шерсти и блеск глазам. Собакам старшего возраста ТОП 10 помогает сохранять бодрость духа и гибкость скелета. Содержащийся в таблетках Л-карнитин укрепляет мускулатуру (в том числе сердечную мышцу) и способствует набору мышечной массы. Состав: молоко и молочные продукты, сахара, минеральные вещества, моллюски и ракообразные (>4% креветки), дрожжи. Анализ: протеин 9.9%, масла и жиры 2.7%, клетчатка 7.4%, зола 12.5%, влага 4.7%, кальций 1.8%, фосфор 1.3%, натрий 0.2%, калий 0.03%. Добавки: вит.А, D3, E, B1, B2, B6, B12, пантотеновая кислота, никотинамид, биотин, хлорид Л-карнитина.

Указания к применению: по 1 таблетке на 5 кг веса тела ежедневно.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12542	180 tablets / таблеток	3 / 54	36 months / 36 мес.	8711231125425	RUS/UKR/LV
12567	750	- / 6		8711231125678	CZ/RUS/UKR